

《单词百科:bakr是什么意思?bakr怎么发音?bakr的解释和用法》

英语单词bakr是什么意思?bakr怎么读?bakr怎么发音?简答网为您整理了bakr的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bakr的意思

- 1、n.巴克尔；贝克尔

bakr的双语例句

- 1、The officials said Gadhafi, his slain son Mutassim and former defense minister Abu Bakr Younis were buried early Tuesday during the same ceremony.

有关官员说，卡扎菲以及他被打死的儿子穆塔西姆和前国防部长阿布·巴卡尔·尤尼斯三人的尸体星期二上午在同一场仪式中下葬。

- 2、Abu Bakr told Al-Hayat newspaper that Abu Nidal forbade the leaking of this information. actually, Abu Nidal threatened to kill anyone who leaked the information.

阿布巴克尔告诉生活报说，尼达尔不准此一消息外泄，扬言杀害任何泄密者。

3、The man chosen to be the leader or caliph was Abu Bakr, a close friend and adviser of the Prophet and the man he chose to lead prayers as he lay on his deathbed.'

被选为领导人，或称哈里发的人，名叫阿布·伯克尔，他是先知的好友，也是先知的顾问，同时也是先知在去世之前指定的接班人。

4、During an exclusive interview by Al-Hayat newspaper, Abu Bakr disclosed that Abu Nidal ordered the bombing of the Gulf Air scheduled flight from Abu Dhabi to Karachi in 1983. the explosion killed all of the 111 passengers on board.

据阿布巴克尔接受「生活报」独家专访时透露，一九八三年海湾航空公司一架自阿布达比飞往喀拉蚩的班机爆炸造成机上所有一百一十一人丧生的事件，也是尼达尔下令干的。

5、During the very first days of the Prophet's Hijrah, he (the Prophet) and Abu Bakr had to hide for a couple of days in a small cave known as the Cave of Thaur in a rocky mountain of the same name.

在迁徙的最初几天，先知和艾卜·拜克尔需要在一个名为扫尔的小山洞（位于与它同名的一座石山）里躲避几天。

以上是简答网为您整理的bakr怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于bakr的用法、bakr的释义、bakr的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/bakr>